
Zápis ze schůze školské rady 21.10.2019 

 

Přítomni: viz. listina přítomných 

 

Program: 

 

1. Přivítání od paní Kateřiny Drekslerové  

 

2. Schválení výroční zprávy (bez připomínek)  

 

3. Organizace školního roku 2019/2020 

 

o vedení školy seznámilo radu se složením pedagogického sboru pro letošní školní rok a 

s vyučujícími ve stávající IV. B a prvním ročníku 

 

4. Umístění žáků do okolních škol 

 

o pí Doláková (předsedkyně školské komise) seznámila radu se spádovými školami pro 

žáky 5. ročníku ZŠ Kutnohorská (nově ZŠ Olešská) 

o vedení školy předložilo radě statistiku přestupů absolventů (žáků 5. třídy) na okolní 

základní školy a víceletá gymnázia. Pan ředitel informoval Odbor školství Prahy 10 a 

Prahy 15 o předání informace vývoje možných volných míst v 6. roč. ve školním roce 

2020/2021 

 

5. Přístavba učebny a její progres 

 

o pan starosta informoval radu o ukončení výběru dodavatele pro výstavbu nové učebny, 

předpoklad otevření ve školním roce 2020/2021 

 

6. Různé   

 

o proběhla diskuze na téma kapacity školy a nové školy (Nový Háj), pan starosta předal 

radě základní informace o projektu, paní Doláková vyzvala vedení školy o zapojení 

žáků do tvorby návrhů architektoniky nově vznikající školy 

o vedení školy poskytlo členům rady informace o změně dodavatele stravování 

o vedení školy je zapojeno do vzdělávacího programu „Ředitel naživo“ – proběhlo 

seznámení s obsahem programu 

o diskuze na téma přezouvání žáků ve škole 

   

Předpokládaný další termín schůzky školské rady – březen 2020 

 

Zapsala: Kachlířová Martina 


